
Referat styremøte Fredrikstad og Omegn Brukshundklubb  
Mandag 2. januar 2023   

 
Tilstede: Svanhild Urholm, Gabriele Oehninger-Storvoll, Grete Brevig, Tonje Skistad, 
Torunn Holtbakk, Arne Bredesen 
Forfall: Hanne-Eli Nordstrand, Janne Braarud Jensen, Natalie Kløverød 
Referat av: Tonje Skistad 
 

Sak 1  Tilbud på reparasjon av takrenner 
Vi har hatt befaring på takrennene og har fått to tilbud på takrenner og snøfangere.  
Vi velger å gå for det rimeligste alternativet. 

 

Sak 2  Årsmøte 2022 
Tonje offentliggjør datoen for årsmøtet på hjemmesiden og Facebook.  
Svanhild kontakter Ann om regnskap og Aina om revisorrapport. 
 
Tonje kontakter og setter i gang Valgkomitèen;  
- Sende oversikt over hvem som er på valg 
- Valgkomitèen må spørre alle som er på valg om de ønsker å sitte neste år 
- Valgkomitèen legger ut innlegg på Facebooksiden om noen av medlemmene 
ønsker å stille til valg 
- Tonje sender kopi av mailen som sendes til valgkomitèen til styret, og følger opp 
svar 

 

Sak 3  Treningsavgift 
Vi publiserer innlegg om treningsavgiften for 2023. Betalingsfrist 31. januar. 

 

Sak 4  Spons og reklame 
- Svanhild skal i møte med Pets angående sponsavtale for premier til klubbens 
stevner. 
- Vurdere om vi skal publisere på hjemmesiden at det finnes muligheter for 
reklameskilt i hallen og å holde stand på klubbens stevner? 


